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348 Profilering, promotie, evenementen staat 

een bedrag met een bandbreedte van 4 - 5 
ton. Wat wordt er met dit bedrag gedaan? 
Hoe ziet de organisatiestructuur eruit? 
Hoeveel betaalde krachten worden hier 
ingezet? Er wordt gesproken over inhoud 
geven aan de wens om een stevig project 
bureau neer te zetten. Wie heeft deze wens 
geuit en waar is er onderbouwende tekst te 
vind betreffende de wens en wie deze heeft 
geuit? Kan het ondernemersfonds hiervoor 
ingezet worden? Welk bedrag zit er in het 
ondernemersfonds voor de plaats 
Heerenveen?

Zie bijlage voor collegeadvies en bijbehorend plan. 
Midden april stond een infosessie ('n Gouden Plak) 
gepland om u mee te nemen in deze plannen. Door 
omstandigheden is dit niet doorgegaan. De vraag voor 
een nieuwe datum staat uit bij de griffie.

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

336 FNP • Der wurdt in krediet fan rom 1.3 miljoen 
frege foar planfoarming, organisaasje en 
tariedingskosten. 1. Hoe wurdt dit kredyt 
dekt?. 2. En hoe wurket dit by it ferlienen 
fan de kredieten foar  panfoarming,  
organisaasje en tariedingskosten foar de 
plannen yn Akkrum, Jobbegea en 
Aldeboarn?

Voor de organisatie van het participatietraject (G1000 
en G20) en het opstellen van de centrumvisie zijn door 
de raad kredieten beschikbaar gesteld: € 345.000,- in 
2018 voor de start van het G1000/G20 proces en € 
150.000 in december 2019 voor de uitwerking van de 
centrumvisie. De middelen voor de het 
participatieproces zijn uitgegeven en de middelen voor 
de uitwerking grotendeels.   Eerder zijn kredieten 
beschikbaar gesteld door de raad voor het opstarten van 
de processen in Akkrum en Jubbega. In de volgende 
fase volgen uitwerkingen, bestedingsvoorstellen en 
kredieten voor de verdere uitwerking en realisatie (net 
als nu bij Heerenveen).

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

337 FNP • Wat is de hichte yn meters fan de 
wentoer? • Wat is de ferwachte ekploitaasje 
opbringst fan de nije parkeargarage?  • Wat 
is op dit momint it oantal parkearplakken yn 
it plangebiet?          En wat binne by de 

De hoogte van de woontoren bedraagt ca. 50 meter.  
Op basis van het parkeeronderzoek van 2018, is in kaart 
gebracht hoe de parkeerdruk, in het centrum van 
Heerenveen zich de komende jaren gaat ontwikkelen. 
Hierin zijn toekomstige ontwikkelingen in het centrum 

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen
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realisaasje fan de plannen it oantal 
parkearplakken yn it plangebiet?

en de autonome groei meegenomen. In 2019 is een 
nieuwe parkeerbalansberekening gemaakt waarbij ook 
rekening is gehouden met de realisatie van woningbouw 
zonder eigen parkeerplaatsen. Zoals bekend wordt voor 
sommige projecten de parkeereis afgekocht via een 
parkeerfonds. Deze middelen worden vervolgens ingezet 
als bijdrage voor de investering in bijvoorbeeld de 
parkeergarage. Samen met een aanpassing van het 
vergunningsysteem kunnen we voldoende vrije 
parkeerplaatsen aanbieden voor winkelbezoekers en kan 
de gemiddelde bezettingsgraad van de publieke 
parkeerplaatsen worden verhoogd.  Bij de 
investeringsraming is geen rekening gehouden met een 
netto opbrengst vanuit de parkeerexploitatie omdat er 
gelijktijdig maaiveldparkeerplaatsen komen te vervallen.

343 HL Er is sprake van Europese fondsen zo lezen 
wij in de LC en gehoord van gedeputeerde 
Sander de Rouwe welke dit al verschillende 
keren memoreerde. Graag een overzicht 
van andere fondsen (met name Europese) 
welke geschikt zijn om te benaderen voor 
de centrum en dorpsplannen.  
Gebiedsdeals: hoe concreet is de 
belangstelling van investeerders en zijn er al 
afspraken gemaakt?

Antwoord op vraag fondsen Het verwerven van 
subsidies is één van de onderdelen die wij komende tijd 
zullen gaan verkennen.  Antwoord op vraag 
gebiedsdeals Voor centrum-oost is die belangstelling al 
heel concreet. Met WoonFriesland en de eigenaren van 
het pand Scapino zijn afspraken concreet. Wij 
verwachten dat ook andere eigenaren in dit gebied gaan 
aansluiten. Voor het horecacluster wordt een 
gebiedsdeal verkend. Vanuit één van de eigenaren 
worden concrete verkenningen gestart. Voor de Dracht 
zijn verschillende eigenaren bezig met plannen voor 
herontwikkelen van vastgoed. De komende maanden 
moet uitwijzen of er een gezamenlijke gebiedsdeal is te 
organiseren waarbij ok investeringen in het openbaar 
gebied vanuit de gemeente kunnen worden betrokken.

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

347 HL Voor planvorming, organisatie en 
voorbereidingskredieten wordt aan de raad 

Voor de organisatie van het participatietraject (G1000 
en G20) en het opstellen van de centrumvisie zijn door 

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
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gevraagd om beschikbaar te stellen een 
krediet van 1.375.000 EURO Wat is er tot 
nu toe uitgegeven aan de voorbereidingen, 
organisatie en kredieten?

de raad kredieten beschikbaar gesteld: € 345.000,- in 
2018 voor de start van het G1000/G20 proces en € 
150.000 in december 2019 voor de uitwerking van de 
centrumvisie. De middelen voor de het 
participatieproces zijn uitgegeven en de middelen voor 
de uitwerking grotendeels.

2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

344 VVD Wat is de status van het platform 
vastgoedeigenaren wat zou worden 
opgericht (raadsvoorstel dec 2019)?

Er is nog geen platform opgericht. Dat is één van de 
acties de komende maanden.

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

345 VVD Wat is de status van de andere 
gebiedsdeals? Heeft deze investering evt 
nadelige gevolgen voor die overige 
gebiedsdeals?

Zodra de middelen beschikbaar zijn kunnen ook andere 
gebiedsdeals worden opgepakt. Een eerste initiatief rond 
het vormen van een gebiedsdeal rond het horecacluster 
is inmiddels in gang gezet. Het ligt voor de hand ook 
snel een gebiedsdeal rond de Dracht in te richten. Er 
zijn inmiddels meerdere vastgoedeigenaren met 
herontwikkelingsplannen. Deze kunnen integraal met 
aanpassingen in het openbare gebied tot een integrale 
benadering leiden.

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen

346 VVD Wat is de stand van zaken van de subsidies 
van de investeringspunten 15 t/m 17 
(vergroenen gevels en daken  verbeteren 
kwaliteit bebouwing  transitiefonds)?

Deze onderwerpen zijn voorlopig uitgesteld. In het 
kader van klimaatadaptatie ontstaan mogelijk wel 
kansen. Voor zover mogelijk proberen wij binnen 
concrete projecten alsnog doelstellingen m.b.t. 
vergroening en verbetering van de kwaliteit van 
bebouwing integraal mee te nemen.

Commissie 
Gezamenlijk 29-04-
2021 6.2. 
Centrumontwikkelin
g Heerenveen


